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PROTOKOLL 

                                           

fra styremøte nr 3/2015-2017 (telefonmøte) tirsdag 26. januar 2016 kl 1800-2050.  

 

Til stede: Svein Tore Dørmænen   kretsleder 

 Rune Seim    nestleder 

     Tord Skardal    styremedlem  

         Therese Bang Larsen   styremedlem 

               Per Oskar Andersen    styremedlem, L-LK 

 Svein Tore Paulsen   styremedlem, L-AK  

              Tove Amundsen    varamedlem  

            Kåre Olli     varamedlem 

                         Eli J. Rognmo    adm. sjef 

 

Deltok ikke: Svein Tore Paulsen    

     

 

Saksliste: 

S-sak 25/2015-17: Programsatsingsmidler rulleskianlegg 2016 – prioritere og innstille søknadene for 

Norges Skiforbund og Norges Skiskytterforbund. 

S-sak 26/2015-17: Behandle NSFs utkast til skipolitisk dokument 2016-2022. 

 

--------------------- 

S-SAK 25/2015-17: PROGRAMSATSINGSMIDLER RULLESKIANLEGG 2016 – 

 PRIORITERE OG INNSTILLE SØKNADENE FOR NORGES  

                 SKIFORBUND OG NORGES SKISKYTTERFORBUND 

 

 Innkomne søknader: 

 

                               Finnmark Skikrets - 3 søknader fra følgende: 

 IL Nordlys, IL Polarstjernen og Hammerfest kommune. 

 

     IL Nordlys søknad ble ikke godkjent da den ikke var sendt Fylkeskommunen for        

 søknad om spillemidler innen søknadsfristen og ikke registrert med anleggsnr. 

  

 Finnmark Skiskytterkrets - 2 søknader; IL Polarstjernen og Tana Skiskytterlag. 

Da dette er et samarbeidsprosjekt mellom NSF og NSSF skal også FSK og FSSK i 

fellesskap prioritere innkomne søknader. 

 

Habilitet 

 

Det ble stilt spørsmål om habilitet og følgende ble erklært inhabile i saken: 

Rune Seim, styremedlem IL Polarstjernen 

Tord Skardal, styremedlem IL Polarstjernen 

Therese Bang Larsen, medlem Hammerfest Skiklubb 

FINNMARK SKIKRETS 

Styret 
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Det ble åpnet for at Rune, Tord og Therese fikk delta i debatten, men at de ikke 

kunne stemme i saken. 

Vedtak: Søknadene ble enstemmig prioritert slik: 

              1. IL Polarstjernen 

 2. Hammerfest kommune 

 3. Tana Skiskytterlag 

 
S-SAK 26/2015-17:   BEHANDLE NSFs UTKAST TIL SKIPOLITISK DOKUMENT 

 2016-2022 

 

 Svein Tore D orienterte om følgende: 

 - klubbundersøkelse 

 - fra kretsledermøtet i oktober 

 - organisasjonsmodell 

 - oppbygging 

 - fokusområder 

 - utøver i sentrum 

 Følgende synspunkter ble notert: 

Kåre Olli:  

- Bekymret for rekruttering - konkurranse med fotball som har aktivitet hele året - 

lite fokus på utfordringene. 

- Unaturlig med toppsatsing i fotball utenom sesongen 

- Klubben som miljøskaper - dernest klubb. (Konfliktskapende?) 

- Satsingsområdet; klubb, krets, forbund 

 

Tord, Per Oskar, Svein Tore D og Kåre:  

- Stilte spørsmål vedr Olympiatoppens satsing (lav aldersgrense). 

Tord: 

- Mangler klubb og miljø (skimiljø) 

- Generelt positivt 

Vedtak:  Svein Tore D og Eli lager forslag til tekst som sendes styret før NSFs frist for 

høring: 10. februar.                        

                

 

 

_________________________            _________________________   _____________________ 

       Svein Tore Dørmænen    Rune Seim                Tord Skardal 

 

 

 

_________________________  _________________________   _____________________ 

       Therese Bang Larsen                    Per Oskar Andersen         Svein Tore Paulsen 

 

 

_________________________      ________________________    _____________________ 

        Svein Erik Danielsen    Tove Amundsen   Kåre Olli 


